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NEDELJA 7. VELIKONOČNA                        

12.05.  
 

                              

 

10.00   za +Konrada Novak, obl.                       

Ponedeljek Fatimska Mati Božja                                   

13.05.                19.00   za +Alojza Golčer, obl.             

Torek Bonifacij                                   

14.05.  19.00   za +Martina Rotar                         

Sreda Zofija                          

15.05.                                                 19.00   za +Jožeta in Marijo Videnšek, obl.  

Četrtek ZAČETEK DEVETDNEVNICE ZA BIRMO                   

16.05.         8.00     v Petrovčah  po namenu romarjev iz Galicije  

19.00   za +Dušana Pečnik ter Ivanko in Antona Tržan  

Petek Jošt                                                       

17.05. 19.00   za družino Novak   (p.d. Glebovšekove z Gore) 

Sobota Janez I.                                             

18.05.                19.00   za +Ludvika Rehar                       

NEDELJA B I N K O Š T I    

19.05.  
 

                       

 

10.00   za rajne Špeglič in Lobnikar                  

 

 



 

 

 

 

 

 

  

  

  

  

EEVVAANNGGEELLIIJJ  

 

 

Verniki naj bodo eno, kakor sta Oče in Sin eno 

Iz svetega evangelija po Janezu (Jn 17,11-19) 

Tisti čas je Jezus povzdignil oči k nebu in molil: »Sveti Oče, ohrani jih v 

svojem imenu, ki si mi ga dal, da bodo eno kakor midva. Dokler sem bil z 

njimi, sem jih varoval v tvojem imenu, ki si mi ga dal. Obvaroval sem jih in 

nobeden izmed njih se ni pogúbil, razen sina pogubljenja, da se izpolni 

Pismo. Zdaj odhajam k tebi, vendar to govorim na svetu, da bodo imeli v sebi 

polnost mojega veselja. Izróčil sem jim tvojo besedo, svet pa jih je 

zasovražil, ker niso od sveta, kakor jaz nisem od sveta. Ne prosim, da jih 

vzameš s sveta, ampak da jih obvaruješ hudega. Niso od sveta, kakor jaz 

nisem od sveta. Posveti jih v resnici; tvoja beseda je resnica. Kakor si mene 

poslal na svet, sem tudi jaz njih poslal v svet, in zanje se posvečujem, da bi 

bili tudi oni posvečeni v resnici.« 

 

 

https://www.biblija.net/biblija.cgi?id13=1&pos=0&set=2&l=sl&m=Jn%2017%2C11-19


 

 
Jn 15,9–17 

BOG JE NA NAŠI STRANI 

 

Jezus prosi Očeta: “Posveti jih v resnici.“ Resnica je pri Bogu in resnica je, kar je Božje. Vse ostalo je utvara in 

začasno in minljivo. Jezus želi, da bi dojeli, kaj je resnično. Ko pa bomo verovali, da je samo Bog svet, bomo 

sposobni oditi v ta minljivi svet oznanjat resnično Svetóst. 

Kaj je resnica?« je vprašal Pilat. To vprašanje se vleče skozi zgodovino sveta, pravzaprav skozi zgodovino 

vsakega človeškega življenja. Resnica namreč ni vedno razvidna, ni jasna, je velikokrat zamegljena, 

izkrivljena, popačena. In prav za to nosijo veliko odgovornost tudi sredstva družbenega obveščanja, mediji, ki 

jim je še posebej namenjena današnja nedelja. 

Papež Frančišek pravi, da so nam danes informacije veliko bolj dostopne kot nekoč. Novice so bolj poudarjene 

in prikazane, da bi čimbolj osvojile naše misli in sedle v našo notranjost: v naš razum in v našo podzavest. To 

pa tudi pomeni, da jih ljudje sprejemamo vase z naglico, da o njih ne premišljujemo, ne izbiramo in smo vse 

manj kritični. In v tem svetu vedno hitrejšega sporočanja, zlasti po zaslugi digitalnega sprejemanja informacij, 

smo priče pojavu »lažnih novic«. 

In kolikor bolj se bohoti laž, toliko bolj smo kristjani poklicani, da živimo iz resnice, ki je Jezus Kristus. »Jaz 

sem jim izročil tvoj nauk,« smo slišali v evangeliju. Jezus moli za svoje učence, da bi vztrajali pri razodetem 

nauku, saj ve, da bomo  kristjani živeli v krutem svetu, ki je resnici vedno nasproten. Toda če hočemo biti zares 

Kristusovi, se moramo vsak trenutek zavedati po eni strani nevarnosti, ki nas ogrožajo, po drugi strani pa 

nenadomestljive moči, ki nam  jo daje Bog sam. 

Kristjani imamo posebno moč, ki nam je ponujena v zakramentih, da iz njih živimo; moč, ki je nimajo nobene 

sile tega sveta, nobene organizacije in institucije. V tem se razlikujemo od sveta; in to pomenijo Jezusove 

besede, da smo na svetu, a nismo od tega sveta. Jezus nam jasno pove, da nas bo svet sovražil. Toda z isto 

vnemo nam pove tudi, da imamo Boga na svoji strani.  In tega ne smemo pozabiti!  
                                                                                                                                                                                                              Po: E. Mozetič 

 
Evangelij se širi tudi skozi sodobne medije 

 

Kakor je industrijska revolucija sprožila globoko spremembo v družbi z novostmi, ki jih je uvedla v proizvodni 

cikel in življenje delavcev, tako danes globoka preobrazba na področju komunikacij vodi tok velikih kulturnih 

in družbenih sprememb. Nove tehnologije ne spreminjajo samo načina komuniciranja, ampak komunikacijo 

samo kot tako, zaradi česar lahko zatrdimo, da stojimo pred obsežno kulturno preobrazbo. S takim načinom 

širjenja informacij in znanja nastaja nov način razumevanja in mišljenja, ki prinaša nove možnosti za 

navezovanje odnosov in gradnjo občestva. 

Nova obzorja, ki si jih še pred nedavnim ni bilo mogoče niti zamisliti, vzbujajo osuplost nad možnostmi, ki jih 

nudijo nova sredstva, hkrati pa nujno narekujejo resen razmislek o smislu komunikacije v digitalni dobi. To je 

še posebej očitno takrat, ko se srečujemo z izrednimi možnostmi svetovnega spleta in zapletenostjo njegovih 

aplikacij. Kot vsak drug sad človeške iznajdljivosti morajo biti nove komunikacijske tehnologije postavljene v 

službo celostnega dobrega osebe in vsega človeštva. Ob preudarni uporabi lahko prispevajo k zadovoljevanju 

želje po smislu, resnici in enotnosti, ki ostaja najgloblje hrepenenje človeškega bitja.  

Nove komunikacijske tehnologije pa nam ponujajo tudi nove možnosti za širitev evangeljske resnice. A 

prizadevanje za pričevanje evangelija v digitalni dobi zahteva od vseh posebno pozornost do tistih vidikov 

sporočila, ki predstavljajo izziv za nekatere tipične načine spletnega razmišljanja. Predvsem se moramo 

zavedati, da resnica, ki jo skušamo izmenjati, svoje vrednosti ne črpa iz 'popularnosti' ali iz količine pozornosti, 

ki je je deležna. Predstaviti jo moramo v vsej njeni celovitosti, ne pa je prilagajati za vsako ceno in jo pri tem 

morda celo 'razvodeneti'. Postati mora vsakdanja hrana, ne pa trenutna zanimivost. Evangeljska resnica ni 

nekaj, kar lahko postane predmet potrošnje ali površinske uporabe, ampak je dar, ki zahteva svoboden odgovor. 

Čeprav se oznanja v virtualnem prostoru omrežja, vedno zahteva udejanjenje v resničnem svetu in v razmerju 

do konkretnih obrazov bratov in sester, s katerimi delimo vsakdanje življenje. Neposredni človeški odnosi zato 

ostajajo temeljnega pomena pri posredovanju vere! 
 

Benedikt XVI. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V sredo (15. 5.) bo v času njihovega verouka spoved za prvoobhajance.  

 

V četrtek (16. 5.) bo v času njihovega verouka spoved za birmance.  

 

Obakrat bo v istem času možnost spovedi za njihove starše (spovedoval bo 

g. Tone Šeruga iz Doma sv. Jožefa).  

 

V torek (21. 5.) bo v cerkvi ob 18. uri (uro pred mašo) srečanje birmancev  

z g. škofom birmovalcem.  

 

 

 

 

Sobota, 25. maja ob 10.00:    SLOVESNOST SVETE BIRME 

 

Nedelja, 26. maja ob 10.00:   

                 SLOVESNOST PRVEGA SVETEGA OBHAJILA 


